

Cosmetics, Household Chemicals & Industrial fluids filling systems

INDEX[®] 6
always in motion ...





Роторный моноблок **Pragmatic 46 PO** (Pressure over – избыточном давлении) для розлива по уровню сильно пенящихся продуктов (охлаждающие жидкости, жидкости стеклоомывателя, моющие средства и др.)

Rotary monobloc **Pragmatic 46 PO** (Pressure over) for level filling of foamy products (cooling fluids, screen washing fluids, detergents and etc.)



Роторный моноблок для нетто наполнения по весу моторных масел и охлаждающей жидкости (антифриз) и укупорки пластиковой винтовой крышкой - модель **Pragmatic® 49 Weight Tech.**

Rotary monobloc for net weight filling of motor oils and cooling liquid (antifreeze) and capping with a plastic screw cap - model **Pragmatic® 49 Weight Tech.**



Линейный (поршневой) моноблок для объемного наполнения и укупорки моторного масла в металлических контейнерах - модель **IND-Dose 44 LPC.**

Linear monobloc for volumetric (pistons) filling and capping of motor oils in tins - model **IND-Dose 44 LPC.**





Комплексная линия розлива моторного масла Pragmatic®
Complete bottling line for motor oil Pragmatic®



Линейная машина флоуметричного розлива IND-Dose 43F предназначена для наполнения шампуня, моющих средств и других пенящихся продуктов. Производительность: 800÷6000 шт/час.

Linear flowmetric filling machine model IND-Dose 43F, designated for filling of detergents, shampoo and foamy products. Capacity range: 800÷6000 pcs/hour.



IND-Close 22 RC 3 ServoDrive
Rotary capping machine with vision system and servo-controlled capping heads for cap orientation and precise cap screwing.

IND-Close 22 RC 3 ServoDrive
Роторная укупорочная машина с визуальной системой и серво-контролем укупорочных головок для ориентирования крышки и аккуратного завинчивания.



focus on specifics



INDEX[®] 6
always in motion ...

INDEX-6 Ltd.

Manufacturing of Ultra Clean filling & packaging lines for food and nonfood liquid products

Phone/Fax:(++359 32) 601 560; 601 570, Fax:(++359 32) 674 499

28 B, Kouklensko Shose Street; P.O. Box 44; Plovdiv 4004, Bulgaria

e-mail: info@index-6.com

www.index-6.com

